
PROTOKOLL 

Ombodsmøte Sunnmør skyttarsamlag  09.12.2017 

Årsmøtet vart halde på Gylsmyra skytearena i Engesetdalen. 

Møtet vart åpna med 2 minutts stillheit for Jarle Melset og Gunnar Mjeltevik som har gått bort dette 

året. 

1. Innkalling, Godkjend 

2. Sakliste, Godkjend 

Ombod, totalt 28: 

i. Engesetdal-Skodje SKL 6  

ii. Sunnylven   4 

iii. Ålesund   7 

iv. Stranda   1 

v. Sykkylven   1 

vi. Ørskog    5 

vii. Langevåg|   3 

viii. Hildre/Brattvåg  1 

3. Val av møteleiar, Ola Vangen  

4. Protokollførar: Engesetdal-Skodje v/Lars Slyngstad og Runar Stette 

5. Til å skrive under protokollen: Paul Moen og Sigbjørn Spjelkavik 

6. Årsmelding styret 

Årsmeldinga vart referert av Christian Lilleng, kommentarer: 

- Engesetdal-Skodje og Sunnylven kvalifiserte seg til lagskyting på LS 

Godkjend 

7. Årsmelding ungdomsutval 

Årsmeldinga vart referert av Christian Lilleng, ingen kommentarer 

 Godkjend 

8. Rekneskap 

Rekneskapen som viser eit overskot på kr.72 683,22 mot eit underskot på kr.85 746,- i 

2016, vart referert og kommentert av Helge Hollund Surdal, spørsmål frå møtet vart teke 

og avklart fortløpande. 

Årsmøtet godkjende det framlagte rekneskapet med takk for framifrå arbeid til Helge H. 

Surdal. 

9. Revisjonsmelding 

Helge H. Surdal las opp revisjonsmeldinga 

Teke til vitande og godkjend. 

10. Utdeling av undomsstipend 

Ola Vangen refererte navn og prestasjonar til dei som får tildelt ungdomsstipent for 2017. 

Totalt kr. 14 450,- vart tildelt. 

Godkjend 

11. Innkomne saker 

i. Sykkylven : Arrangere Organisasjonsskyting som eige stevne 

Etter framlegg på møte frå Inge R. Fivelstad, vart følgjande ordlyd vedteken: 

Organisasjonsmedalje skytinga for Sunnmøre Skyttarsamlag blir å dele i to kretsar, 

«innom fjorden» og «utom fjorden». Skytinga blir halde på kveldstid og skal terminfestast. 



Skytinga vert halde i Engesetdal og Sykkylven i partalsår, og i Ålesund og Sunnylven i 

oddetalsår. Skyttarane stend fritt til å velge kvar dei vil skyte. 

i. Ørskog: Terminfeste 15m sesongen frå , november-oktober til september-april. 

Styret sitt framlegg om å behalde ordninga slik som den er i dag, vart vedteke mot 3 

røyster. 

ii. Ørskog: Frivillig endring av klasse til høgare skytestilling frå stevne til stevne. 

Ørskog trekte saka til fordel for styret sitt framlegg om å på nytt fremje 

fjorårets framlegg vedkomande endring av klassesettingsreglement for 

skyttertinget 2018. 

  Samrøystes 

iii. Ørskog:  

1. Ombudsmøtet gir samlagsstyret fullmakt til å vurdere premieringer og 

stipendordningersom er belastande for samlaget sin økonomi, og om nødvendig 

redusere eller avvikle disse. 

2. I tillegg vil samlaget dele ut en sportslig hederspris til en skytter(eller gruppe av 

skyttere) som i sesongen har oppnådd et resultat som profilerer både skytteren 

og/eller eget samlaget på en utmerket måte. Alle skytterlag kan foreslå en 

prisvinner og begrunne dette innen en gitt dato. Det er styret i samlaget som enes 

om en kandidat og utdeling foretas på ombodsmøte. 

Som motframlegg foreslår styret at denne saka vert teken saman med saka frå 

ungdomsutvalet vedkomande stipendordning 

Vedtak: Styret utarbeider statutter for utdeling av hederspris, som skal leggjast fram 

for ombodsmøte i 2018. Stipendordninga vert handsama under ungdomsutvalet sitt 

framlegg. 

iv. Sunnylven: Markering av middeltreffpunkt på feltskyting skal gjerast med rund spake 

maks 15cm diameter på finfelt og 25cm på grovfelt. 

Styret sitt framlegg om å sjå på dette som ei oppmoding vart vedteke 

v. Styret: Høringsbrev vedkomande NM-felt 

Spørsmålsstillinga i høringsbrevet er uklare og lite eigna, så Styret får fullmakt til å 

utforme et tilsvar til høyringa jamfør drøftingane som vart halde.  

vi. Ungdomsutvalet: Endring av stipend satsar for ungdom med redusert utbetaling, og i 

staden bruke dei budsjetterte midlane til auka ungdomsaktivitet i samlaget. 

Engesetdal sette fram følgjande tillegg til framlegget: Stipendet på kr. 500 for 

350 klubben behaldast, og taket på kr. 15 000 vert fjerna. 

  Ungdomsutvalet sitt framlegg med tillegget frå Engesetdal vart vedteke 

12. Forslag om endring av klassesetting 

Forslag frå styret i fjor, men som blei avslått då saka var oppe til vurdering på tinget i 

2016: 

”Skyttere kan selv velge om de vil skyte i den klassen de er klasseført i til enhver tid eller i 

en høgare klasse både på 15m felt og baneskyting. Velger kl 1,2,ungdomsskytter eller 

veteran å skyte seniorprogram, må de delta i klasse 4 eller den klasse de er kvalifisert til 

på dette programmet året i forveien. De kan kvalifisere seg til finaleomgangen på lik linje 

med øvrige skyttere i den klassen de velger å skyte i. Som høyere klasse regnes for 

ungdomsskyttere eldre klasse eller 3-5, for veteraner en yngre klasse eller 3-5, for klasse 1 

og 2, en høyere klasse i 2-5. Det er kun lov å delta en gang pr. stevne.” 

 Vedtak:  

1. Styret sitt framlegg til tekst vart vedtatt mot 5 røyster 

2. Framlegg om å på nytt sende saka til skyttartinget, vart vedtatt mot 1 røyst. 



13. PAUSE MED UTDELING AV PREMIER, MIDDAG OG KAFFI: 

14. Premiering samlagsstevner 

Saka vart drøfta, og styret fekk i oppgåve å rydde opp i vandrepokalane, samt å få disse 

gravert. Premiering vert å ta oppatt må neste årsmøte. Det vart vedteke at planketter skal 

nyttast ved lagskytinger i staden for nåler. Styret står fritt til å velge leverandør av medaljer 

og andre premier. 

15. Tidstabell LS 2018 

Styret sender brev til skytterstyret, og ber om at ein ikkje endrer tidstabellen på ein slik måte 

at det vanskeleg gjer deltaking på feltskytinga for enkelte klasser. 

16. Terminliste 2018 

Vedtatt utan endring 

 

2 ombud forlot møtet 

 

17. Statuttar i samlaget 

Styret får i oppdrag å lage statutter for serieskytingane 

 Vedtatt mot 5 røyster 

18. Budsjett 2018 

Kasserar gjekk gjennom framlegget, og årsmøtet gjorde følgjande endringar: 

1. Tilskot frå laga på tilsaman kr. 51 220 vart fjerna 

2. kr. 10 000 vart flytta frå konto 6860 til 7446. 

3. Opprydding vedkomande graveringskostnader etc, vert å føre over eigenkapitalen 

19. Val 

Styret 

Leiar:   Ola Vangen Ny, på val som leiar og medlem i 2018  

Kasserer Helge H. Surdal attval, på val som kasserar i 2018, medlem 2019 

Medlem Kjell Oddvar Frøysa Ny, på val som medlem i 2019 

Medlem Ola Kåre Djupvik Ny, på val som medlem i 2018 

Medlem Rolf Arne Ljøen, på val som medlem i 2018 

Medlem Bjørn Helge Larsen Ny, på val som medlem i 2019 

 

Vara:   1-Paul Moen 1 år 

2- Gaute Aamlid 1 år 

3-Ottar Hauge 1 år 

  Ungdomsutval  

  Leiar   Stian Skog Karlsen, Ny, på val som leiar og medlem i 2018 

  Medlem  Andreas B. Djupvik Ny, på val 2019 

  Medlem  Trine R. Stette, på val 2018 

   

  IT-Kontakt  Ronny Vedå attval, på val i 2018 

   

  Utdanningskontakt  Bjørn Egil Larsen Ny, på val i 2019 

 

Veteranutval   

Leder   Paul Moen 

Medlem  Lars Slyngstad 

Medlem   Ottar Hauge 

 



Uttakskomitè  Inge R. Fivelstad, på val i 2018 

   Ivar Fivelstad attval, på val i 2019 

   Beate Hjellen Ny, på val i 2019 

 

Skifelt   Ungdomsutval 

 

Pressekontakt   

Samlaget  Knut Frøysa 

Sunnmørsposten Helge Skuseth 

 

Revisorer  Inge R. Fivelstad, på val i 2018 

   Runar K. Stette, Ny 

 

Valnemd  Leiar   Roger Vangen Ny, på val 2019 

   Medlem  Runar K. Stette Ny, på val 2018 

 

---------------------Møtet slutt ------------------- 

    

 

Underskrifter: 

 

____________,den___.___,2017 

 

 

Paul Moen       Sigbjørn Spjelkavik 

  

 

 

 

 

 

 


